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brak zdjęcia

Na Czantorię tylko na nogach. Rozpoczęły się prace związane z rozbiórką kolejki linowej na Czantorię. Przestój
potrwa do końca roku. Stary wyciąg zostanie zastąpiony nowym - pojawią się wygodniejsze, czteroosobowe kanapy
- mówi Radiu 90 Czesław Matuszyński prezes Zarządu Kolei Linowej 'Czantoria" 

posłuchaj relacji

 

Kolejki do kolejki - powinno nie być bo wzrośnie szybkości przejazdu - dodaje Matuszyński. Dlatego w ciągu godziny
na górę będzie mogło wjechać nie 500 a ponad 1500 osób. 
Blisko 40 letnia kolejka będzie trzecią w kraju, która posiadać będzie czteroosobowe krzesełka. Całą infrastrukturę
wyciągową buduje austriacka firma - koszt to około 14 milionów złotych. 
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Jan Bacza
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